



For the latest update on this safety recall, visit
<https://www.polaris.com/en-ca/on-road-recalls/>.

**CONTACT YOUR AUTHORIZED POLARIS DEALER TO SCHEDULE
AN APPOINTMENT TO HAVE THE REPAIRS PERFORMED!**

First Name Last Name,

Our records currently indicate you have not had recall I-23-07 completed on your affected vehicle.

This notice is sent to you in accordance with the requirements of the Motor Vehicle Safety Act. Indian Motorcycle has decided that a defect which relates to motor vehicle safety exists in 2023-2024 Chieftain, Roadmaster, and Springfield motorcycles. This is to inform you that your vehicle may contain a defect that could affect the safety of a person. Our records show you have purchased an affected vehicle.

If you need assistance contacting or locating an Indian Motorcycle dealer, visit <https://www.indianmotorcycle.com/en-ca/dealer-locator/>.

**THIS WORK WILL BE PERFORMED BY
YOUR DEALER AT NO COST TO YOU!**

Pour obtenir les dernières mises à jour sur ce rappel de sécurité, veuillez visiter <https://www.polaris.com/fr-ca/on-road-recalls/>.

**VEUILLEZ COMMUNIQUER AVEC VOTRE CONCESSIONNAIRE POLARIS AGRÉÉ POUR
PRENDRE RENDEZ-VOUS AFIN DE FAIRE EFFECTUER LES RÉPARATIONS NÉCESSAIRES!**

First Name Last Name,

Nos dossiers indiquent actuellement que vous n'avez pas effectué la réparation de votre véhicule concerné par le rappel I-23-07.

Le présent avis vous est envoyé conformément aux exigences de la Loi sur la sécurité automobile. Indian Motorcycle a décelé la présence d'un défaut lié à la sécurité automobile sur les motocyclettes Chieftain, Roadmaster et Springfield de 2023 et 2024. La présente a pour but de vous informer que votre véhicule est susceptible d'avoir un défaut qui pourrait porter atteinte à la sécurité humaine. Nos registres indiquent que vous possédez un tel véhicule.

Si vous avez besoin d'aide pour trouver ou communiquer avec un concessionnaire Indian Motorcycle, veuillez visiter <https://www.indianmotorcycle.com/fr-ca/dealer-locator/>.

**CE TRAVAIL SERA EFFECTUÉ PAR VOTRE
CONCESSIONNAIRE SANS AUCUNS FRAIS!**



Indian Motorcycle Company
P.O. Box 47700
Medina, MN 55340-9960



SECOND NOTICE!

**ACTION
REQUIRED**

**IMPORTANT SAFETY RECALL NOTICE!
AVIS DE RAPPEL DE SÉCURITÉ IMPORTANT!**

VIN

First Name Last Name

Address

City, State ZIP